
Kłobuck, dnia 21 grudnia 2021 r. 

RM.0012.1.040.2021

Protokół nr 40/2021
z posiedzenia

Komisja Budżetu, Finansów,
 Handlu, Usług i Ochrony Środowiska

odbytego 
w dniu 21 grudnia 2021 r.

w trybie on-line na platformie ZOOM

Obrady o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:40 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Angelika Borowiecka-Idziak
3. Mirosław Cieśla
4. Ewelina Kotkowska
5. Jerzy Kulej
6. Tadeusz Praski
7. Janusz Soluch
8. Tomasz Wałęga
9. Marcin Wojtysek
10. Mateusz Woźniak

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Janusz 
Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (2)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mateusz Woźniak

3. Przyjęcie protokołu Nr 39/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 08.12.2021 
r.     /projekt protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 

bip.gminaklobuck.pl/   



Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 39/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 08.12.2021 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP
bip.gminaklobuck.pl/ . 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz 
Wałęga, Marcin Wojtysek
BRAK GŁOSU (1)
Józef Batóg
NIEOBECNI (2)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mateusz Woźniak

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie 
budżetu na rok 2021.

Skarbnik K. Trzepizur  zreferowała w/w projekt uchwały.

Radna E. Kotkowska zapytała, z czego wynika kwota dotycząca zwiększenia z tyt.: 
subwencji oświatowej, sprzedaży napojów alkoholowych w obrocie hurtowym? Z czego 
wynika niemożność zapłacenia w tym roku 7 szt. grantów w ramach projektu „Wymiana 
źródeł ciepła w indywidualnych gospodarstwach domowych na terenie Gminy Kłobuck”? 
Poprosiła o rozwinięcie pkt dotyczącego zwiększenia dotacji podmiotowej dla MOK, na 
zapłatę składek ZUS.

Burmistrz Kłobucka J. Zakrzewski poinformował, że kwestia dotycząca zwiększenia z tyt. 
sprzedaży napojów alkoholowych w obrocie hurtowym wynika z wejścia w życie ustawy, 
dającej możliwość pozyskania dodatkowych środków, ze sprzedaży tzw. „małpek”. 
Zaznaczył, iż pozyskane środki mogą być wykorzystywane w konkretnych celach, również 
związanych z profilaktyką antyalkoholową. W temacie grantów poinformował, że mieszkańcy
wycofują się z przyznanej dotacji w ramach projektu, co skutkuje koniecznością 
przeprowadzenia dodatkowych naborów z listy rezerwowej. Stąd różnica w rozliczeniach 
programu. W sprawie dotyczącej zwiększenia dotacji podmiotowej dla MOK poinformował, 
iż w ciągu roku pracownik placówki podjął decyzję o przejściu na emeryturę, stąd 
konieczność wypłacenia odprawy i ekwiwalentów. Wpływ na zwiększenie dotacji miała 
również nagroda jubileuszowa, która nie była przewidziana w pierwotnej formie budżetu.

Skarbnik K. Trzepizur  poinformowała, iż część oświatowa subwencji to kwota 176 610 zł 
wynikająca z podziału rezerwy Ministra Edukacji i Nauki, a 15 000 zł to kwota wnioskowana 
przez jedną ze szkół na doposażenie publicznych szkół i placówek oświatowych.

Głosowano w sprawie:
pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 2021. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr 251/XXVII/2020 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 29 grudnia 2020 
roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej na lata 2021-
2031 Gminy Kłobuck.

Skarbnik K. Trzepizur  zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 251/XXVII/2020 
Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 29 grudnia 2020 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2021-2031 Gminy Kłobuck. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2022.

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych J. Krakowian 
zreferował w/w projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek zapytał, czy zakres i forma realizacji zadań na 2022 
rok różni się w stosunku do 2021 r.?

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych J. Krakowian 
poinformował, że nie. 

Głosowano w sprawie:
pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (8)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej, Tadeusz 
Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
BRAK GŁOSU (1)
Józef Batóg
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani na rok 2022.

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych J. Krakowian 
zreferował w/w projekt uchwały.

Radny M. Cieśla zapytał, na czym polega przeciwdziałanie narkomanii poprzez ograniczanie 
szkód zdrowotnych i społecznych?

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych J. Krakowian 
odniósł się do współpracy z Komendą Powiatową Policji w tej kwestii. 

Głosowano w sprawie:
pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomani na rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy 
Kłobuck na rok 2022.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. Odniosła się do opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach.

Radny M. Cieśla zapytał, czy nieterminowe przedłożenie projektu uchwały do RIO, będzie 
skutkowało konsekwencjami finansowymi dla gminy.

Skarbnik K. Trzepizur poinformowała, że nie.

Głosowano w sprawie:
pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Kłobuck na rok 2022. 

Wyniki głosowania



ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

9. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2032 Gminy Kłobuck.

Skarbnik K. Trzepizur  zreferowała w/w projekt uchwały. Odniosła się do opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Katowicach.

Głosowano w sprawie:
pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej
na lata 2022-2032 Gminy Kłobuck. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

10. Sprawy różne.

Nie zgłoszono.

11. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji
Marcin Wojtysek

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


